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Geacht college 
 
Vanuit eigen waarneming maar ook gezien de eerste conclusies vanuit de evaluatie DIFTAR-beleid kunnen 
we vaststellen dat het aantal aangeboden pmd-zakken een enorme vlucht heeft genomen. Een prima 
ontwikkeling omdat hieruit mag blijken dat onze inwoners afvalscheiding beter oppakken.  
Het aanbieden van de pmd-zakken geschiedt veelal vanuit de ophangpunten die afwisselend zijn 
aangebracht aan de OV-masten. Alleen blijkt dat door het verhoogde aanbod van de pmd-zakken dat deze 
ophangpunten vaak “overbezet” zijn. Vervolgens worden deze op andere plaatsen neergelegd met alle 
gevolgen van dien! Wind - ophangen aan groen container - losliggend etc geven vaak een overlastgevende 
situatie. 
 
Hierbij enkele opmerkingen /vragen; 

1. Herkent u bovenstaande omtrent pmd zakken? 
2. Bent u bereid om de afwisselende / ontbrekende ophangpunten aan de OV masten verder uit te 

breiden? 
 
In afwachting van uw reactie, 
 
Mvrgr 
 
Berry Smits 
Fractie Smits 
  



 

Gemeenteraad van Helmond Blz. 2 
Bijlage 82  

 

Antwoord van het college van burgemeester en wethouders: 
 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede: 
 

1. Herkent u bovenstaande omtrent pmd zakken? 

Wij zien dat sinds de invoering van diftar meer PMD wordt aangeboden. Dit blijkt ook uit de cijfers van de 
ingezamelde hoeveelheid PMD dit jaar vergeleken met de cijfers van voorgaande jaren. De meldingen die 
wij ontvangen van overlast van PMD-zakken zijn sinds de invoering van diftar niet toegenomen. Wanneer wij 
een melding van overlast van PMD-zakken ontvangen, dan zijn dit veelal plekken waar PMD dagen te vroeg 
door inwoners wordt aangeboden. Vaak is dat aan kroonringen. Wanneer een kroonring vol hangt, kunnen 
inwoners de PMD-zak op de grond aanbieden. Dit is altijd zo geweest, ook voordat er kroonringen in 
Helmond werden opgehangen.  

 
2. Bent u bereid om de afwisselende / ontbrekende ophangpunten aan de OV masten verder uit te 

breiden? 

Inwoners kunnen bij de gemeente een kroonring aanvragen. De aanvraag wordt dan beoordeeld. Hierbij 
wordt onder andere gelet op de eventuele gevolgen van de locatie van de kroonring voor de 
verkeersveiligheid, parkeerruimte en groen in de omgeving.  Bij een positieve beoordeling wordt de 
kroonring opgehangen. Kroonringen aan een lichtmast kunnen overigens alleen worden aangevraagd door 
de inwoner waar de lichtmast voor het huis staat. 

 
Wij hangen als gemeente niet pro-actief kroonringen op. Wij zien namelijk dat op plekken waar kroonringen 
hangen, inwoners vaker een PMD-zak ruim voor de ophaaldag aan de kroonringen hangen. Variërend van 
een aantal dagen tot meer dan een week voor de ophaaldag. Wij kunnen daar als gemeente moeilijk op 
handhaven omdat in een PMD-zak zelden een adres wordt aangetroffen wat terugleidt naar de betreffende 
inwoner. 

 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
 
Mevr. P.J.M.G. Blanksma-Van den Heuvel  H.J. de Ruiter 
burgemeester      secretaris 


